
Lajosmizse Város Önkormányzata 
I/7-13/ 2008.  
 
 

Képviselı-testület ülésének jegyzıkönyve 
2008. október 8. 

 
 

Az ülésen hozott határozatok száma és tárgya: 
 
 
152/2008. (X.8.)  A ValdiDent Fogászati Betéti Társaság fogászati szolgáltatásokról 

szóló  szabályzatában  meghatározott térítési díjak módosításának 
jóváhagyása 

153/2008. (X.8.) A F and SZI Egészségügyi Szolgáltató Bt fogászati szolgáltatásokról 
szóló szabályzatában meghatározott térítési díjak módosításának 
jóváhagyása 

154/2008. (X.8.) A KIKO-DENT Szolgáltató Betéti Társaság fogászati szolgáltatásokról 
szóló szabályzatában meghatározott térítési díjak módosításának 
jóváhagyása 

155/2008. (X.8.) Fenntartói kérelem benyújtása az Oktatási Hivatalhoz a Lajosmizsei 
Napközi Otthonos Óvoda maximális létszám túllépése engedélyezése 
tárgyában a 2008/2009-es  nevelési évre vonatkozóan 

156/2008. (X.8.) A Lajosmizsei Napközi Otthonos Óvodájának maximális létszám 
túllépésének fenntartói engedélyezése a 2008/2009-es  nevelési évre 
vonatkozóan 

157/2008. (X.8.)  Szociális ellátási kötelezettség teljesítése 
158/2008. (X.8.) Ajánlatkérés pénzintézetektıl számlavezetésre 
159/2008. (X.8.)  Az önkormányzat 2009. évi belsı ellenırzési tervének jóváhagyása 
160/2008. (X.8.) Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselı-testületének a lakásokról 

és helyiségekrıl szóló 28/2007.(X.24.) rendeletének módosításáról 
szóló döntés  

161/2008. (X.8.) Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselı-testületének a lakásokról 
és helyiségekrıl szóló 28/2007.(X.24.) rendeletének módosításáról 
szóló döntés  

162/2008. (X.8.)  Lakhatási-albérleti támogatás fedezetének biztosítása 
163/2008. (X.8.)  Pályázat újbóli benyújtása a „Társulásban mőködı Lajosmizsei Fekete 

István Általános Iskola minıségi oktatásának fejlesztésére” a Dél-

alföldi Operatív Program keretében 

164/2008. (X.8.)   Elvi hozzájárulás 2009. évi nyári rendezvények megtartására 
165/2008. (X.8.)  A Polgármesteri Hivatal használhatatlanná vált, illetve elavult 

számítástechnikai eszközeinek pótlása 
166/2008. (X.8.)   Kecskemét és Térsége Többcélú Társulás képviselıjének beszámolója   
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Jegyzıkönyv 

 
 

 
Készült: Lajosmizse Város Önkormányzata  Képviselı-testületének 2008. október 8-án a Városháza 
dísztermében megtartott ülésérıl. 
 
Jelen vannak: Basky András polgármester, Dr. Adonyi Lajos, Apró Ferenc, Dr. Cserényi Péterné, 

Dr. Csire Gézáné, Józsáné Dr. Kiss Irén, Kele Attila, Kollár László, Koller Dániel, 
Marton Ferenc, Nagy Erzsébet, Dr. Nagy Károly, Oláh Attila, Sápi Tibor, Zsigó 
Viktor képviselık 

                         (15 fı) 
 
Bejelentéssel távol: Bíró Tiborné, Rubos János képviselık 
 
Bejelentés nélkül távol: Csorba József képviselı 
 
Ülés kezdete: 14.10 óra 
 
Tanácskozási joggal meghívottak: 
Kutasiné Nagy Katalin  jegyzı 
Muhariné Mayer Piroska  aljegyzı 
Dr. Szeberényi Gyula Tamás  jogász 
Tengölics Judit   irodavezetı 
Turupuli Péterné   irodavezetı 
Nagy Judit    irodavezetı 
Dr.Balogh László   belsı ellenır 
Petényi Sándorné   csop.vez. 
Rostás Anita    csop.vez. 
Szilágyi Ödön    csop.vez 
Guti Istvánné    Mőv.H.ig. 
Kocsis Györgyné   Óvoda vez. 
Bártfai Róbert    Lm.Vid.L.fıszerk. 
Baranyi Sándor   CKÖ elnök 
Dodonka Csaba   gyakornok 
Nagy István    rendszergazda 
Süveges András   9. napirendi ponthoz meghívott 
Holzhauser Zsuzsanna  ügyfél 
 
 
Jegyzıkönyvvezetık:   Mezei Anett Krisztina 

Nagy Imréné 
 
Basky András polgármester:  Nagy tisztelettel köszöntöm megjelent képviselı-társaimat, 
vendégeinket. 
Mai ülésünket megnyitom, megállapítom, hogy az ülés határozatképes, 15 képviselı van jelen.  
Csorba József nem jelezte távolmaradását az ülésrıl, Bíró Tiborné és Rubos János képviselık 
bejelentéssel vannak távol.  
Mielıtt a napirendi pontokra rátérnénk, egy bejelentéssel szeretnék élni. 15 évvel ezelıtt avatta 
várossá Lajosmizsét a köztársasági elnök, ennek az évfordulónak alkalmából november 15-én 
ünnepelnénk meg, természetesen ez a rendezvény a Lajosmizseieknek és a Lajosmizsérıl 
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elszármazottaknak egyaránt szól. Sok szeretettel várunk mindenkit 15-én 10 órai programra és az 
utána következı rendezvényekre. Aki tud olyat, aki elszármazott Lajosmizsérıl és szívesen részt 
venne, kérem jelezze az Önkormányzat felé és küldünk neki meghívót.  
 
Akkor mielıtt áttérnénk a napirendi pontokra, jegyzıkönyv hitelesítınek javaslom Dr. Csire Gézáné 
és Dr. Nagy Károly képviselıket. 
Kérem aki a jegyzıkönyv hitelesítıkkel egyetért kézfeltartással jelezze. 
Megállapítom, hogy a Képviselı-testület 15 igen szavazattal Dr. Csire Gézáné és Dr. Nagy Károly  
képviselıket jegyzıkönyv hitelesítınek megválasztotta. 
11 napirendi pontunk van. 
Van-e valakinek további javaslata, vegyünk-e fel további napirendi pontot az alábbiak közé? 
Amennyiben nem, aki a napirendi pontokat elfogadja, kérem kézfeltartással jelezze. 
Megállapítom, hogy a Képviselı-testület 15 igen szavazattal az alábbi napirendi pontokat fogadta el. 
 
 

Napirendi javaslat                   Elıterjesztı 
             
 
  1./  Fogászati szolgáltatások térítési díjai     Basky András  

                  polgármester  
 2./  Lajosmizsei Napközi Otthonos Óvoda maximális csoport    Basky András 

         létszáma túllépésének engedélyezése      polgármester         
  3./  Szociális feladat-ellátási kötelezettség teljesítése     Basky András 
           polgármester 
  4./   Ajánlatkérés pénzintézetektıl számlavezetésre    Basky András 

           polgármester  
  5./   Az önkormányzat 2009. évi belsı ellenırzési tervének   Kutasiné Nagy Katalin  

      jóváhagyása            jegyzı távollétében 
Muhariné Mayer Piroska 

           aljegyzı  
            6./    Rendelet módosítása iránti kérelem       Basky András 
           polgármester  
            7./   A Polgármesteri Hivatal használhatatlanná vált, illetve elavult   Basky András 
       számítástechnikai eszközeinek pótlása      polgármester 
            8./   Kecskemét és Térsége Többcélú társulás képviselıjének   Basky András 
       beszámolója        polgármester  
            9./   2009. évi nyári rendezvények      Basky András 

               polgármester 
           10./   Pályázat újbóli benyújtása a „Társulásban mőködı Lajosmizsei  Basky András 

       Fekete István Általános Iskola minıségi oktatásának fejlesztésére”    polgármester 
        a Dél-alföldi Operatív Program keretében 

           11./   Interpelláció          
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1.napirendi pont 
Fogászati szolgáltatások térítési díjai 
Elıadó:  Basky András polgármester 
 
Basky András polgármester: Fogászati szolgáltatások térítési díjainak újraszabályozása. A helyi 
fogorvosok kezdeményezték a módosítást, hiszen utoljára 2005-ben lett rajta változtatva. A kérésük 
az, hogy az inflációt követve emelkedjenek a térítési díjak is. A PTK és az EÜ Bizottság 
megtárgyalta és támogatja az itt feltőntettek díjak elfogadását. 
Van-e valakinek kérdése, hozzászólása.– Amennyiben nincs, a határozatokat egyenként szavaztatom 
meg. Aki egyetért a ValiDent Fogászati Bt  fogászati díjak módosításáról szóló határozat-tervezettel 
kézfeltartással jelezze.  

 
Megállapítom, hogy a Képviselı-testület 15 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
 
152/2008. (X.8.)  
A ValdiDent Fogászati Betéti Társaság 
fogászati szolgáltatásokról szóló szabályzatában  
meghatározott térítési díjak módosításának jóvá- 
hagyása 
 

HATÁROZAT 
 
 
Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselı-testülete a ValdiDent Fogászati Betéti Társaság térítési díj 
ellenében igénybe vehetı fogászati szolgáltatásokról szóló szabályzatában meghatározott térítési díjak 
módosítását az elıterjesztés 1. mellékletében foglaltak szerint jóváhagyja. A térítési díjak 2008. november 1. 
napjától alkalmazhatók, ezen idıponttól a 227/2004. (XII. 22.) számú határozattal jóváhagyott szabályzatnak 
a térítési díjak mértékére vonatkozó része hatályát veszti. 
  
 
Felelıs: Képviselı-testület 
Határid ı: 2008. október 08. 
 
 
Basky András polgármester: Van-e valakinek kérdése, hozzászólása a F and SZI Egészségügyi 
Szolgáltató Bt fogászati díjainak módosításához. 
Amennyiben nincs, aki a határozat-tervezettel egyetért, kézfeltartással jelezze.  

 
Megállapítom, hogy a Képviselı-testület 15 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
 
153/2008. (X.8.)  
A F and SZI Egészségügyi Szolgáltató Bt 
fogászati szolgáltatásokról szóló szabályzatában  
meghatározott térítési díjak módosításának jóvá- 
hagyása 
 

HATÁROZAT 
 
 
Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselı-testülete az F and SZI Egészségügyi Szolgáltató Bt térítési 
díj ellenében igénybe vehetı fogászati szolgáltatásokról szóló szabályzatában meghatározott térítési díjak 
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módosítását az elıterjesztés 1. mellékletében foglaltak szerint jóváhagyja. A térítési díjak 2008. november 1. 
napjától alkalmazhatók, ezen idıponttól a 228/2004. (XII. 22.) számú határozattal jóváhagyott szabályzatnak 
a térítési díjak mértékére vonatkozó része hatályát veszti. 
 
 
Felelıs: Képviselı-testület 
Határid ı: 2008. október 08. 
 
 
Basky András polgármester: Van-e valakinek kérdése, hozzászólása a KIKO-DENT Szolgáltató 
Betéti Társaság fogászati díjainak módosításához. 
Amennyiben nincs, aki a határozat-tervezettel egyetért, kézfeltartással jelezze.  

 
Megállapítom, hogy a Képviselı-testület 15 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
154/2008. (X.8.)  
A KIKO-DENT Szolgáltató Betéti Társaság 
fogászati szolgáltatásokról szóló szabályzatában  
meghatározott térítési díjak módosításának jóvá- 
hagyása 
 

HATÁROZAT 
 
 
Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselı-testülete a KIKO-DENT Szolgáltató Betéti Társaság térítési 
díj ellenében igénybe vehetı fogászati szolgáltatásokról szóló szabályzatában meghatározott térítési díjak 
módosítását az elıterjesztés 1. mellékletében foglaltak szerint jóváhagyja. A térítési díjak 2008. november 1. 
napjától alkalmazhatók, ezen idıponttól a 229/2004. (XII. 22.) számú határozattal jóváhagyott szabályzatnak 
a térítési díjak mértékére vonatkozó része hatályát veszti. 
 
 
Felelıs: Képviselı-testület 
Határid ı: 2008. október 08. 
 
 
2.napirendi pont 
Lajosmizsei Napközi Otthonos Óvoda maximális csoport     
létszáma túllépésének engedélyezése     
Elıadó: Basky András polgármester 
 
Basky András polgármester: Törvény írja elı, hogy hány fı íratható be az óvodába. Már évek óta 
több gyermeket íratnak be, mint amennyit lehetne, ahhoz pedig, hogy ezen a meghatározott 
beiratkozási számon emelni lehessen, kérvényt kell benyújtani, illetve a normatíva szempontjából 
nagyon fontos. A Mővelıdési és Oktatási Bizottság tárgyalta, támogatja, hogy kérjük meg az 
engedélyt. 
 
Dr. Cserényi Péterné képviselı: Köszönöm a szót. Tisztelt Képviselı-testület, köszönjük meg az 
óvoda dolgozóinak, hogy évek óta 20 %-kal több munkát vállaltak úgy, hogy a munkájukat a bérezés 
nem követte. 
 
Basky András polgármester: Van-e valakinek további kérdése, hozzászólása. – Amennyiben nincs, 
akkor a határozat-tervezetet úgy szavaztatnám meg, hogy az elsı pontban a  kihagyott helyre 10 % 
emelést írnánk be és további 20 %-kal az Önkormányzat saját hatáskörben emelné a maximális 
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létszámot, ez majd a második határozat-tervezetbe kerülne,  aki egyetért az elsı határozat-tervezettel 
kézfeltartással jelezze.  
 
Megállapítom, hogy a Képviselı-testület 15 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
155/2008.(X.8.) 
Fenntartói kérelem benyújtása  
az Oktatási Hivatalhoz a Lajosmizsei Napközi Otthonos Óvoda 
maximális létszám túllépése engedélyezése tárgyában a 2008/2009-es  
nevelési évre vonatkozóan 
 

H a t á r o z a t 
 

1. Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselı-testülete az Oktatási Hivatalról szóló 
307/2006.(XII. 23.) Kormány rendelet 11. § c.) pontja értelmében kérelmet nyújt be a Lajosmizsei 
Napközi Otthonos Óvoda maximális létszám túllépésének 10 %-al történı engedélyeztetése 
tárgyában, az elıterjesztés 2. melléklete szerinti adattáblában foglaltak szerint. a kérelem oktatás 
szervezési indoka a hátrányos és halmozottan hátrányos helyzető gyermekek ellátásnak 
biztosítása. Felkéri a jegyzıt a kérelem benyújtásához szükséges dokumentumok elıkészítésére. 

2. Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselı-testülete a közoktatásról szóló 1993. évi 
LXXIX. tv. 3. számú mellékletében meghatározott létszámhatárok betartása érdekében a 
Lajosmizse, Szent l. úti ingatlan megfelelı kialakításával kíván eleget tenni. 

3. Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselı-testülete felhatalmazza a polgármestert a 
kérelem aláírására. 

 
 

Felelıs: Képviselı-testület, jegyzı, polgármester 
Határid ı: 2008. október 8. 

 
 
Basky András polgármester: Van-e valakinek kérdése, hozzászólása a második határozat-
tervezethez. – Amennyiben nincs, aki egyetért a határozat-tervezettel kézfeltartással jelezze.  
 
Megállapítom, hogy a Képviselı-testület 15 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
156/2008.(X.8.)  
A Lajosmizsei Napközi Otthonos Óvodájának  
maximális létszám túllépésének  
fenntartói engedélyezése a 2008/2009-es  
nevelési évre vonatkozóan 
 

Határozat 
 

Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselı-testülete a közoktatásról szóló 1993. évi 
LXXIX. tv. 3. számú melléklet II. rész 7. pont második fordulata értelmében a 
2008/2009-es nevelési év vonatkozásában engedélyezi a Lajosmizsei Napközi Otthonos 
Óvoda részére a maximális létszám nevelési év közben 20%-al történı túllépését.  

 
Felelıs: Képviselı-testület 
Határid ı: 2008. október 8.  
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3.napirendi pont 
Szociális feladat-ellátási kötelezettség teljesítése 
Elıadó:  Basky András polgármester 
 
 
Basky András polgármester: Kaptunk egy levelet a Dél-alföldi Regionális Közigazgatási Hivatal 
Szociális és Gyámhivatalától, melyben azt kérdezik tılünk, hogy az Önkormányzat milyen formában 
kívánja ellátni bizonyos feladatait. Az elıterjesztésben részletezve van, hogy milyen 
kötelezettségeink vannak, illetve ezekbıl mit látunk el. Jelen pillanatban a közösségi ellátásokat  
nem teljesítjük, illetve a nappali ellátások közül egyedül az idısek ellátásáról gondoskodunk. A 
levélben megírták, hogy anyagi okokra nem hivatkozhatunk, ezért javaslom, hogy a határozat-
tervezet szerint, jelezzük számukra, hogy ezeket a feladatokat nem tudjuk ellátni, de megvizsgáljuk 
annak lehetıségét, hogy miként lehetne rajta változtatni, esetleg Kistérségi hatáskörben, vagy 
szerzıdéses formában. Az elıterjesztést az EÜ és a PTK Bizottsági ülésen tárgyalta, a határozat- 
tervezetet elfogadásra javasolja. 
 
 
Van-e valakinek további kérdése, hozzászólása. – Amennyiben nincs, aki egyetért a határozat-
tervezettel kézfeltartással jelezze.  
 
 
Megállapítom, hogy a Képviselı-testület 15 igen szavazattal az alábbi határozatokat hozta: 
 
 
 
157/2008. (X.8.)  
Szociális ellátási kötelezettség teljesítése 
 
 
 

HATÁROZAT 
 
 
 

1.) Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselı-testülete a szociális igazgatásról és szociális 
ellátásokról szóló 1993. évi III. törvényben (a továbbiakban: Szt.) meghatározott közösségi ellátások 
tekintetében feladat ellátási kötelezettségének 2008. december 31. napjáig nem tud eleget tenni. 

2.) Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselı-testülete felhatalmazza a polgármestert, hogy a 
nappali ellátások tekintetében vizsgálja meg azok biztosításának az Szt. 91.§ c.) pontja szerinti 
lehetıségét. 

 
 
 
Felelıs: Képviselı-testület, polgármester 
Határid ı: 2008. október 08. soros testületi ülés 
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4.napirendi pont    
Ajánlatkérés pénzintézetektıl számlavezetésre. 
Elıadó:  Basky András polgármester 
 
Basky András polgármester: Mivel eddig meg volt határozva, hogy az önkormányzatoknak 
ugyan annál a banki szolgáltatónál kell lennie, ezért eddig nem gondolkoztunk azon, hogy 
változtassunk rajta. Már nincs ez a kikötés, ezért érdemes lenne más banki szolgáltatók ajánlatait 
megvizsgálni, hogy melyik a legkedvezıbb, mind anyagilag, mind szolgáltatásilag és a 
legkedvezıbb ajánlat elfogadásával az Önkormányzat elınyösebb helyzetbe kerülhetne, bizonyos 
pénzösszegekre tudna szert tenni. Sok környékbeli takarék szövetkezet, banki szolgáltató létezik, 
érdemes lenne megversenyeztetni ıket. 
A PTK megtárgyalta, elfogadásra javasolja. Azt kellene megnéznünk, hogy az elıterjesztésben 
meghatározott szempontok jók-e így, vagy kiegészítsük ıket, illetve, hogy melyik pénzintézetektıl 
kérjük be az árajánlatokat. 
 
Marton Ferenc képviselı: A szempontokhoz szeretnék hozzászólni. Érdemes lenne megvizsgálni, 
hogy abban az esetben, ha az Önkormányzatnak egy középtávú 5-10 éves beruházási hitelre lenne 
szüksége, akkor ezt az adott pénzintézet meg tudja-e adni. mennyire tartja hitelképesnek az 
Önkormányzatot. Ezért javaslom, hogy ezt fogalmazzuk meg szempontként. 
 
Van-e valakinek további kérdése, hozzászólása.  Amennyiben nincs, - Marton Ferenc képvelı 
javaslatával egyetértek és ezzel kiegészítve szavaztatom a szempontokat, tehát egy középtávú 
beruházási hitelt milyen feltételekkel biztosítanának számunkra. És mennyire tartja hitelképesnek 
az Önkormányzatot. Az ajánlatokat a Lajosmizsén fiókkal rendelkezı Pénzintézetektıl kérnénk be. 
Aki így kiegészítve egyetért a határozat-tervezettel kézfeltartással jelezze.  
 
Megállapítom, hogy a Képviselı-testület 15 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
 
158/2008. (X.8.)ÖH 
Ajánlatkérés pénzintézetektıl számlavezetésre. 

 
 

Határozat 
 

1.) Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselı-testülete  úgy dönt, hogy az elıterjesztés 
mellékletét képezı tartalommal ajánlatot kér be pénzintézeti szolgáltatások díjaira vonatkozóan, azzal, hogy 
az alábbi szempontokkal az elıterjesztés mellékletét képezı táblázat egészüljön ki:  
„ - Középtávú beruházási hitel nyújtását milyen feltételekkel biztosítja az Önkormányzat részére? 
  - Mennyire tartja hitelképesnek az Önkormányzatot?” 
 
2.) Az ajánlatot a Lajosmizsén fiókkal rendelkezı pénzintézetektıl kéri be: 
K & H Zrt. 
OTP bank 
Örkényi Takarékszövetkezet 
Fókusz  Takarékszövetkezet 
 
A Képviselı-testület felhatalmazza a Polgármestert az ajánlatok bekérésére, és a novemberi testületi ülésre 
történı elıkészítésére.   
 
Felelıs: Képviselı-testület, Polgármester 
Határid ı: 2008. október 8. 
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5.napirendi pont 
Az önkormányzat 2009. évi belsı ellenırzési tervének jóváhagyása 
Elıadó:  Basky András polgármester 

 
Basky András polgármester: A 2009. évi belsı ellenırzési tervekrıl van szó az elıterjesztésben, 
a PTK ülésén megtárgyalta, elfogadásra javasolja. A mellékleteknél véletlen 2008.évre lett írva, 
kérem hogy ezt 2009-nek tekintsük. 

 
Van-e valakinek kérdése, hozzászólása.  Amennyiben nincs, aki egyetért a belsı ellenırzési terv 
jóváhagyásáról szóló határozat-tervezettel kézfeltartással jelezze.  
 
Megállapítom, hogy a Képviselı-testület 15 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 
159/2008.(X.8.) ÖH. 
Az önkormányzat 2009. évi belsı ellenırzési tervének jóváhagyása 
 

Határozat 
 
Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselı-testülete jóváhagyja az önkormányzat 2009. évi belsı 
ellenırzési tervét, amely jelen elıterjesztés mellékletét képezi. 
 
Felelıs: Képviselı-testület, polgármester. 
Határid ı: 2008. október 08. 
 

 
6.napirendi pont 
Rendelet módosítása iránti kérelem 
Elıadó: Basky András polgármester 
 
Basky András polgármester: Beérkezett az Önkormányzathoz egy kérelem, ami a szolgálati 
lakásokkal kapcsolatos. Az önkormányzat már korábban rendelkezett ezzel az üggyel kapcsolatban, 
szabályozta a kiadható szolgálati lakások lehetıségeit. A rendelet kimondja, hogy az Ügyrendi 
bizottság dönthet ebben a dologban, amennyiben az épület nem valamelyik intézményhez 
csatlakozóan van, illetve hogy elıször két évre adható meg a lakás, majd további két évre lehet 
meghosszabbítani és végül még egy év adható, tehát összesen öt évre szól. Az elmúlt idıszakban az 
Önkormányzat úgy döntött, hogy azokat a lakásokat, amelyek felszabadulnak, eladná és az ebbıl 
származó pénzeket pedig pályázati alapként kezelné. Szerencsére lehetıségünk van pályázni, ehhez 
nagyon jól jönne ez a pályázati önerı. 
Ma már csak egy szolgálati lakás van, illetve kettı olyan lakás, amit az OTP fölött kijelöltünk 
értékesítésre. Ezért nem javasoljuk a határozat-tervezetben, hogy ezért az egy lakásért módosítsunk 
rendeletet, viszont miután megszőntek a szolgálati lakások és az Önkormányzat és Intézményei 
kötelezı és nem kötelezı feladat ellátásai során kerülhet olyan helyzetbe, hogy egy-egy szakember 
ide hozatalára szükség volna, ezért ezt a problémát valamilyen szinten meg kellene oldani.  
A kettes számú határozat-tervezet arról szól, hogy a szolgálati lakásért cserébe azáltal hogy 
megszőnik egy olyan javaslatot dolgozna ki az Önkormányzat a következı testületi ülésre, hogy 
megvizsgálja azt, hogy adott esetben egy szakembert ide lehessen hozni Lajosmizsére. A 
lakásrendeletünk értelmében tudni kell, hogy aki szolgálati lakásban lakik ugyanúgy térítési díjat 
fizet. A kettes számú határozat-tervezet azzal a kiegészítéssel bıvülne ki, hogy abban az esetben, 
ha valaki másképpen nem tudja megoldani, hogy máshova költözzön, maradhasson a szolgálati 
lakásban,  legyen lehetıség arra, hogy a költségvetésbıl oldjuk meg. 
A PTK és ÜB tárgyalta a lehetıségeket, az ÜB javaslata szerint: a határozat kiegészül azzal, hogy a 
Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselı-testülete felkéri a jegyzıt, hogy a soros testületi 
ülésre a határozat 1.pontjában foglalt lakhatási támogatás, hozzájárulás nyújtásának 
feltételrendszerét dolgozza ki és terjessze a Képviselı-testület elé. 
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Zsigó Viktor képviselı:  Úgy gondolom egy rendelet azért születik, hogy szolgálja a közt. 
Természetesen igyekszünk úgy elkészíteni, hogy jó legyen, de mivel változnak a dolgok, ezért van 
lehetıségünk, hogy módosítsunk rajta, hogy jobb legyen, ezért én támogatom a módosítást. 
Véleményem szerint szükség van egyéni elbírálás lehetıségére, egyéni élet szituációnak a 
mérlegelésére. Ezért a javaslom, hogy fogadjuk a kettes tervezetet, hogy a  2009. évre vonatkozóan 
ez esetleg szükséges lehet. Az 1. tervezetnél pedig azt javaslom, hogy módosítanunk kell, úgy hogy 
adott esetben egyéni élet szituációt mérlegelve, és az alapján kerüljön sor a döntésre. 
Jegyzıasszony készítsen egy olyan tervezetet, ami ugyan olyan mint az eredeti, csak lehessen rajta 
egyéni elbírálás szerint változtatni. Szerintem ezzel ne korlátozzuk le saját magunkat, illetve kérek 
mindenkit arra, hogy ne személytıl függıen döntsünk, hanem legyen módosítási jogunk. 
 
Nagy Erzsébet ÜB elnök: Úgy gondolom, hogy ez az ügy nagyon jól rávilágít arra a helyzetre, 
hogy ma az értelmiségi osztály létbizonytalanságba került a családdal a gyerekekkel. Ha már az 
országnak felelıtlen alakulása ezt hozta, próbáljunk mi tenni valamit itt helyileg, azokkal az 
emberekkel akikre ez vonatkozik. 
Az elızı önkormányzat ugyanolyan felelısséggel kezelte ezt a témát, mint a mostani is. A rendelet 
szerint alap két évre lehet megadni ezt a kezdeti segítséget, majd ha nem sikerül saját lakást találni, 
akkor további két évre adható meg. Végül pedig egyéni elbírálás esetén további egy évvel 
hosszabbítható meg. Sajnos elég sokszor elıfordul, hogy egész életen át dolgozik valaki, de lehet 
hogy még úgy sem tud saját lakáshoz jutni.  
Ezen a rendeleten módosíthatunk, de hogyan? Ha megnézzük, hogy az egyéni elbírálás szerint még 
további évek adhatók meg, akkor viszont elzárunk egy nagyon fontos csatornát a felnövekvı 
korosztálytól, aki szintén szeretne elhelyezkedni, lakáshoz jutni, ami nagyban megkönnyítené 
számukra a kezdést ezzel az átmeneti állapotot segítve. Fontos lenne megvizsgálni, hogy mit lehet 
tenni ilyen helyzetben. Az Ügyrendi Bizottság tagjai elfogadták a kettes határozat-tervezetet azzal a 
kiegészítéssel, hogy dolgozzon ki a jegyzı asszony a jövıre nézve egy olyan lehetıséget, amelyben 
megvizsgálja mit lehet tenni. Tehát az ÜB elfogadta, a már fent fogalmazott kiegészítéssel.  
 
Dr. Cserényi Péterné képviselı: Én is egyetértek, hogy ki kell egészíteni a határozat-tervezetet, 
miszerint a Képviselı-testület felkéri a jegyzıt, a soros testületi-ülésre a feltétel rendszert dogozza 
ki.  
Viszont az a véleményem, hogy eddig is voltak olyan lakók, olyan családanyák, akik két gyermeket 
neveltek és mégis, ennek ellenére tudták, hogy 5 évre kapják meg a lakást, ezután mi a 
kötelességük. Úgy gondolom, ezt a kérdést nem lehet egy emberre kihegyezni, mert a korábbi 
bérlıkkel ez diszkriminatív lenne, illetve az összes intézményt hátrányban érinti. 
 
Basky András polgármester: Ne felejtsük el, hogy a szolgálati lakásokért közel piaci árat kell 
fizetni, alig 20-30% különbség van aközött, hogy valaki albérletben vagy szolgálati lakásban lakik. 
 
Zsigó Viktor képviselı: Én nem félek kimondani Holzhauser Zsuzsa nevét, hiszen valóban az ı 
neve kapcsán merült fel ez a téma, ı nyújtott be kérvényt, a korábbi lakók pedig nem. Viszont 
hangsúlyoznám, hogy most általánosságról van szó, hiszen még nem konkrétan nála tartunk. 
Szerintem a diszkrimináció nem jó érv, mert az élet megy tovább, a korábbi lakók nem igényeltek 
ilyet, megoldották másképpen. Szerintem utána kell nézni ennek a kérdésnek, mit lehet ilyenkor 
tenni. 
 
Józsáné Dr. Kiss Irén PTK elnök: Én évek óta ismerem Zsuzsannát. Életpályája, munkássága 
nagyon fontos, ezért találjuk meg a módot arra, hogy valamilyen megoldással tudjunk szolgálni a 
számára. Sajnos évekkel ezelıtt több lakás volt, mára csak egy maradt. Körülbelül 15 fıre 
vonatkozik ez a lakás probléma, természetesen ık ugyanúgy megérdemelnék a lakást, de mire 
egyesével odajutnának az rengeteg idı lenne. Tehát van egy kezeletlen problémánk, amit meg kell 
oldanunk. Már többször beszéltünk a cafetéria rendszerrıl, ami egy egységes támogatási rendszert 
biztosítana a közalkalmazottak és köztisztviselık számára. ezt a rendszert nagyon sok helyen 
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alkalmazzák, nem beszélve a külföldi cégekrıl. Fontos lenne pótolnunk ezeket a 
hiányokat. Visszatérve az eredeti kérdéshez, egy lakással továbbra sem tudjuk 15 ember 
problémáját megoldani, ezért elınyben kell részesítenünk egy egységes feltétel rendszert, amit a 
jövıben ki kell dolgoznunk és a költségvetésbe be kell kalkulálnunk.  
 
Marton Ferenc képviselı: Mivel nincsenek szolgálati lakásaink, így túl sok mindenrıl nincs mit 
beszélnünk. Véleményem szerint most ne szavazzunk a rendelet módosításáról, döntsünk akkor, 
amikor már konkrét alternatíváink vannak erre a kérdésre a következı testületi-üléskor. Ez így 
lenne demokratikus. 

 
 
Basky András polgármester: Mivel egy lakásról van szó, így nem tudunk hosszú távú 
alternatívákról dönteni. 
 
Oláh Attila képviselı: Egyetértek a polgármesterrel, gazdasági érdekeket értékelve és nem 
mellızve humánus szempontokat, egy kellıen megindokolt, elıkészített határozat-tervezet van 
elıttünk. Nagy Erzsébet is támogatja a határozat-tervezet elfogadását, az általa elmondott 
kiegészítéssel javaslom a határozat-tervezet elfogadtatását.  
 
 
Basky András polgármester: Van-e valakinek további kérdése, hozzászólása.  Amennyiben nincs, 
elıször Zsigó Viktor módosító javaslatát szavaztatnám meg – felkérjük a jegyzıt arra, hogy 
készítse elı a lakásokról és helységekrıl szóló rendelet módosítását - aki egyetért a határozat-
tervezettel kézfeltartással jelezze.  
 
Megállapítom, hogy a Képviselı-testület 4 igen szavazattal, 1 tartózkodással, 10 ellenszavazattal az 
alábbi határozatot hozta: 
 
 
160/2008. (X.8.) ÖH 
Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
a lakásokról és helyiségekrıl  szóló 28/2007.(X.24.) rendeletének 
módosításáról szóló döntés  

 

Határozat 

 

Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselı-testülete Zsigó Viktor képviselı módosító 
javaslatát - mely arra irányult, hogy a lakásokról és helyiségekrıl szóló 28/2007. (X. 24.) rendelet 
módosításának elıkészítésére kérje fel a jegyzıt - nem fogadta el. 

 

Felelıs: Képviselı-testület 
Határid ı: 2008. október 08. 
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Basky András polgármester: Az eredeti javaslat az volt, hogy nem kéri fel a jegyzıt. A 2. 
határozat-tervezetet külön szavaztatnám meg, mert a másikban van egy módosítás még. 
Az 1. határozat-tervezettel, aki egyetért, kézfeltartással jelezze. 
 
Megállapítom, hogy a Képviselı-testület 11 igen szavazattal, 1 tartózkodással, 3 ellenszavazattal  
az alábbi határozatokat hozta: 
 
161/2008. (X.8.) ÖH 
Lajosmizse Város Önkormányzata Képviselı-testületének 
a lakásokról és helyiségekrıl  szóló 28/2007.(X.24.) rendeletének 
módosításáról szóló döntés  

Határozat 

 

Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselı-testülete a lakásokról és helyiségekrıl szóló 
28/2007. (X. 24.) rendelete módosításának elıkészítésére nem kéri fel a jegyzıt. 

 

Felelıs: Képviselı-testület 
Határid ı: 2008. október 08. 

 
 

Basky András polgármester: A 2. határozat-tervezet úgy módosul akkor, hogy az elıterjesztés 
szerinti szöveg a határozat 1. pontja lesz, a 2. pontja pedig úgy szólna, hogy Lajosmizse Város 
Önkormányzatának Képviselı-testülete felkéri a jegyzıt, hogy a határozat 1 pontjában foglalt 
lakhatási támogatás és albérleti hozzájárulás benyújtásának feltételrendszerét dolgozza ki és 
terjessze a Képviselı-testület elé. 
Bízom benne, hogy olyan elıterjesztés fog elkészülni, amely az adott problémát jól tudja kezelni, 
megoldást tud nyújtani.  
 
Aki egyetért a kiegészített határozat-tervezettel, kézfeltartással jelezze.  
Megállapítom, hogy a Képviselı-testület 15 igen szavazattal az alábbi határozatokat hozta: 
 
162/2008. (X.8.) ÖH 
Lakhatási-albérleti támogatás 
fedezetének biztosítása 

Határozat 

 

1) Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselı-testülete a 2009. évi költségvetési 
koncepció tárgyalásánál, illetve a 2009. évi költségvetésrıl szóló rendelet megalkotásánál 
megvizsgálja azt, hogy van-e lehetısége lakhatási támogatás, albérleti hozzájárulás biztosítására a 
kötelezı és önként vállalt feladatai ellátásához szükséges személyi feltételek biztosítása érdekében. 

2) Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselı-testülete felkéri a jegyzıt., hogy a soron 
következı ülésre a határozat 1 pontjában foglalt lakhatási támogatás, albérleti hozzájárulás 
nyújtásának feltételrendszerét dolgozza ki és terjessze a Képviselı-testület elé. 

Felelıs: Képviselı-testület, jegyzı 
Határid ı: 2008. október 08. 
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7.napirendi pont 
Pályázat újbóli benyújtása a „Társulásban mőködı Lajosmizsei Fekete István Általános 
Iskola minıségi oktatásának fejlesztésére” a Dél-alföldi Operatív Program keretében 
Elıadó: Basky András polgármester 
 
 
Basky András polgármester: Benyújtottunk egy pályázatot Felsılajos község Önkormányzatával 
közösen, mely 330 milliós pályázati csomag volt. Sajnos a pályázaton nem nyertünk, de látva azt, 
hogy erre a pályázatra milyen nagy szükség lenne, újra kiírta a pályázatot és szők határidıt adtak  
arra, hogy ezt a pályázatot benyújtsuk. A határidı október 20. és november 5-e között van. Csak 
azok a pályázatok indulhatnak, melyek elérték a 60 pontot. A pályázatot  változatlan állapotban 
lehet benyújtani és a támogató nyilatkozatot meg kell szerezni a régiótól. Nyújtsuk be újra és a 
támogató nyilatkozatot is kérjük meg a régiótól, ha nem akkor keressünk olyan támogatókat, ahol 
tudunk lobbizni ennek az ügynek a tekintetében, a PTK támogatta. 
Van-e valakinek kérdése, véleménye. – Amennyiben nincs aki egyetért a határozati javaslatban 
foglaltakkal, kézfeltartással jelezze. 
Megállapítom, hogy a Képviselı-testület 15 igen szavazattal a következı határozatot hozta. 
 
 
 
163/2008. (X.8.) ÖH 

Pályázat újbóli benyújtása a „Társulásban mőködı 
 Lajosmizsei Fekete István Általános Iskola minıségi 
 oktatásának fejlesztésére” a Dél-alföldi Operatív Program keretében 
 

 

 

      H a t á r o z a t 

 

1) Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselı-testülete, mint a Lajosmizse és Felsılajos 
Közoktatási Intézményfenntartói Társulás gesztor önkormányzata újból benyújtja pályázatát a Dél-
alföldi Operatív Program keretében kiírt Alapfokú nevelési-oktatási intézmények és gimnáziumok 
infrastruktúrájának fejlesztése címő, DAOP-2008-4.2.1/2/2F kódszámú pályázati kiírás I. 
fordulójára.  
2) Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselı-testülete A DAOP-2007-4.2.1./2F 
pályázati kiírásra benyújtott pályázaton változtatást nem eszközöl. 
3) Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselı-testülete felhatalmazza a gesztor 
önkormányzat polgármesterét a pályázat benyújtására, a pályázathoz szükséges dokumentumok 
beszerzésére és a pályázati eljárás során az Önkormányzat nevében megteendı nyilatkozatok 
megtételére. 
 
 
 
Határid ı: 2008. október 8. 
Felelıs: Képviselı-testület, polgármester 
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8.napirendi pont 
2009. évi nyári rendezvények 
Elıadó:  Basky András polgármester 
 
Basky András polgármester: A Lajosmizsei Napok programja azóta van, amióta Lajosmizse 
város lett. Az a javaslat, hogy ezen a rendezvény-sorozaton egy  kicsit változtatni kellene. Erre két 
javaslat is érkezett. Az egyik javaslat egy Barack-fesztivál megrendezésére szól, a másik pedig az 
Iskola-tó partjának a hasznosítására szól. A Lajosmizsei Napok mintájára, de nem abban az 
idıpontban, hanem egy korábbi  idıpontban egy Barack-fesztivált kellene rendezni. Elvi 
állásfoglalás kellene, hogy a testület elinduljon-e ebben az irányban. Mővelıdési és Oktatási 
Bizottság tárgyalta az anyagot és támogatja azt, hogy dolgozzuk ki azt a verziót hogyan lehetne egy 
újabb színt adni a Lajosmizsei Napok rendezvényének. 
 
Marton Ferenc képviselı:  Én úgy hiszem nem igazán a barack  a ránk jellemzı gyümölcs, mert 
meggybıl a többszöröse van, miért nem meggy-fesztivál. 
 
Basky András polgármester:  Baracknak az adja az apropóját, hogy Kecskemét a barackról híres. 
Meggy-fesztivál van Szatmár megyében. 
 
Dr. Cserényi Péterné MOB elnök: A bizottság megtárgyalta, aggályait mindenki felvetette, de a 
lehetıséget meg kell adni, változtatni kell, kicsit át kell formálni a Lajosmizsei Napokat és nem 
feltétlenül szükséges 4 napra tervezni. Ha ebben az idıpontban van meggy, akkor legyen meggy-
fesztivál, de szedési lehetıségnek is kell lenni. 
 
Zsigó Viktor képviselı: Ellenzem a meggy-fesztivált. Lajosmizsén 900 ha gyümölcsös van, ebbıl 
550 ha a meggy. Igazán komoly üzemi barackos 10 ha van, és még van egy-két szórvány. A barack 
Kecskemétre sem jellemzı már. Ha nevet adunk, akkor ezt át kell gondolni. A változtatást 
támogatom. Jó ötlet legyen egy más típusú fesztivál, újuljon  meg, legyen másra téve a hangsúly. 
 
Dr.Csire Gézáné képviselı. A bizottsági ülésen jelen volt Süveges András a barack-fesztivál 
kezdeményezıje, ahol elmondta az elképzeléseit és programját. Kérjük ismételje meg egy kicsit 
leszőkítve, akkor mindenki részese lehetne rögtön elsı kézbıl. 
 
Józsáné dr.Kiss Irén képviselı: Az ötletszerzınek gratulálni szeretnék. A Lajosmizsei Napok 
megrendezése hatalmas munka és az önkormányzat részérıl komoly költséget jelent. A lovas 
rendezvényekhez nyúlni nagy ötlet. Olyan erıforrást hagytunk figyelmen kívül, amit már más 
település meglovagolt. Támogatom az új típusú rendezvényeket. 
 
Dr.Cserényi Péterné képviselı: Nem az elnevezésen van a hangsúly, szılı még kevesebb van, 
mégis van szüreti felvonulás. Ehhez a más jellegő  rendezvényhez kérünk testületi hozzájárulást és 
bizonyos összeget biztosítsunk a megrendezéséhez. 
 
Basky András polgármester: Én megfontolás tárgyát kérném, hogy a barack megnevezés a 
legjobb-e. 
 
Süveges András rendezvény javaslat-tevıje: Megköszönöm, hogy meghívtak erre a 
megbeszélésre, ez megtisztelı a számomra. 30 éve lakom Lajosmizsén egy tanyában. 30 éve a 
reklámszakmában tevékenykedem. Országos rendezvények szervezésében is részt vettem. 
Lajosmizsei tevékenységem között szerepel a Zabpelyhesítı üzem avatása és marketing munkája, 
valamint a Gerébi Kúria reklám munkájában is részt vettem. Az elnevezés mindig fémjelzi, hogy 
mirıl is van szó. Nem szerettem volna tenni semmiféle kivételezést a gyümölcstermesztık között. 
A környék amirıl híres és amit a külföldiek megjegyeztek Magyarországról az a barackpálinka és a 
barack, de a meggy nem annyira népszerő. Nem szerettem volna csak barackra koncentráltan 
szervezni, hanem regionális legyen a rendezvény. A városnak kell egy reklám, külföldön és  
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Magyarországon is, olyan rendezvény legyen, mely a turizmusba beépíthetı. A regionális dolog 
azért fontos, mert ne csak egy településre koncentrálódjon csak, tehát ki kell nyitni a kapukat és a 
várossal való egyetértés. A segítséget csak Önök tudják megadni, hogy a várost aktívabbá, 
felelısségteljesebbé tudják tenni. Ha passzív hozzáállás lesz a város részérıl, amit idınként lehet 
tapasztalni, akkor hamvaiba fog fulladni. November 30-án záródik le a Magyar Vidékfejlesztési 
pályázat, melyek ezeket a rendezvényeket támogatják. 
 
Apró Ferenc képviselı.  A határozat-tervezetben 2 rendezvényrıl is van szó, de  figyeljünk oda ne 
egy idıben legyenek a rendezvények. Támogatom én is a változtatást, a Lajosmizsei Napok nem 
szőnne meg, csak kibıvítenénk. Igény merült fel, hogy egy napon lenne egy sörfesztivál is. Hogy 
minek hívjuk, ez részletkérdés, milyen költségekkel fog járni az lényeges.  
 
Dr. Cserényi Péterné képviselı:  Sörfesztivállá alakult a Lajosmizsei Napok, és ezen próbálunk 
változtatni. Süveges András megmondta, hogy november 30-án zárják le a rendezvény pályázatát, 
tehát elvi hozzájárulást kell hoznunk, ez semmibe nem kerül. A lovas rendezvény nem esne egybe 
ezzel a rendezvénnyel. 
 
Zsigó Viktor képviselı. Nem kellene aprózni, lehet végleges hozzájárulást adni, meg fog szőnni a 
Lajosmizsei Napok, mert pénz nem lesz mind a kettıre. Nem baj, ha megszőnik a Lajosmizsei 
Napok,  mert új kell. Én mellette vagyok, a tartalom a fontos, de a barackot hagyjuk ki, de így is 
megszavazom. 

 
Dr. Cserényi Péterné képviselı: Nem kizárólag lajosmizsei rendezvény, a környezı településeket 
is bevonná a rendezvénybe. A lovas programmal nem esik egy idıpontba, mert 4 héttel késıbb 
lenne. Erre a rendezvényre szeretnénk pénzt kapni és pályázni. 
 
Basky András polgármester: Tudjuk mirıl szól a dolog, egy elvi hozzájárulásról van szó, itt 
költségek fognak felmerülni. Novemberre kidolgozott program kell, elviekben egyetértünk vele. 
 
Süveges András rendezvény javaslat-tevıje: Amikor megtervez az ember egy fesztivált, akkor a 
költségekre is gondol. Ha Lajosmizsérıl van szó, akkor Lajosmizsének kell állni, ha barack-
fesztivál, és idehívom a különbözı cégeket, akik elıadást fognak tartani, ezáltal gyengítik, 
csökkentik a rendezvény költségeit. 
 
Zsigó Viktor polgármester: Ragaszkodunk, hogy a barack benne legyen a névben. 
 
Dr.Adonyi Lajos alpolgármester: A költségeket meg lehet próbálni  csökkenteni, de nem úgy, 
hogy kitalálok egy programot és kifizeti az önkormányzat. A helyi vállalkozókat  is tegyük 
érdekeltté a rendezvényben, így 50 %-ban meg tudná osztani a költségeket. Elviekben tudom 
támogatni, de a költség kidolgozásáig meg kell keresni a helyi vállalkozókat és felajánlásokat kérni. 
 
 
Basky András polgármester:  Van-e valakinek kérdése, hozzászólása. – Amennyiben nincs aki 
egyetért az elhangzottakkal, valamint a határozati javaslattal kézfeltartással jelezze. 
Megállapítom, hogy a Képviselı-testület 14 igen szavazattal és 1 tartózkodással a következı 
határozatot hozta. 
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164/2008. (X.8.) ÖH  
Elvi hozzájárulás 2009. évi nyári rendezvények megtartására 
 

                    H a t á r o z a t 
 
1. Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselı-testülete elvi hozzájárulását adja a      
Lajosmizsei Barackfesztivál és Lovas rendezvények megtartásához.  
2.a)Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselı-testülete felhatalmazza a polgármestert, a 
Mővelıdési és Oktatási Bizottságot, valamint a Mővelıdési Ház és  Könyvtár igazgatóját, hogy 
folytassanak tárgyalásokat a javaslattevıkkel, dolgozzák ki a fesztivál  és lovas rendezvények 
részletes programját, költségvetését. 
         b)Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselı-testülete felkéri a jegyzıt, hogy az 
elkészített programot és költségvetést terjessze elı a soros testületi ülés elé.  
 
Felelıs: Képviselı-testület, jegyzı 
Határid ı: 2008. október 8., illetve soros testületi ülés napja 
 
 
 
9. napirendi pont 
A Polgármesteri Hivatal használhatatlanná vált, illetve elavult számítástechnikai eszközeinek 
pótlása 
Elıadó: Basky András polgármester 
 
Basky András polgármester: A Képviselı-testület tagjai részére három árajánlat kiosztásra került. 
Az önkormányzatnál ma már minden munkaállomás csak számítógéppel tud üzemelni, és vannak 
olyan gépeink, melyek l999-es évjáratúak. Ezek az új kihívásoknak, melyet a közigazgatásban 
elıírnak már nem tudják betölteni szerepüket. Ezek a gépek ténylegesen megérettek arra, hogy a 
következı idıszakban  lecserélésre kerüljenek. Cseréljük le, mert a biztonságos mőködés alapja, 
hogy jó gépekkel tudjunk mőködni. A gépek cseréjével a PTK egyetért, az árajánlatok közül az 
AD-GE BT. árajánlata a legjobb. Az ülés elıtt még kiosztásra került 2 árajánlat. Nagy István 
informatikusunk átnézte az árajánlatokat, kérem mondja el véleményét. 
 
Nagy István informatikus:  Az utólag beadott két árajánlat abban különbözik, hogy az egyikben 
LG monitor szerepel, melyet nem  tartok megfelelınek, mert gondok vannak velük, a másikban 
Samsung  monitor széles képernyıs, mely torzítja a képet, ezt szintén nem ajánlom. 
 
Basky András polgármester:  Minden ajánlat korrekt módon érkezett be. Javaslom, hogy az öt 
árajánlat közül az AD-GE BT. ajánlatát fogadjuk el. 
 
Dr.Cserényi Péterné képviselı: Lehetséges-e, hogy a kiselejtezett gépek közül az EGYSZI és a 
tőzoltóság kapjon? 
 
Basky András polgármester:  Úgy néz ki, hogy lehetséges. 
Van-e még kérdés, vélemény. – Amennyiben nincs, aki egyetért azzal, hogy 11 gép és  3  
számítástechnikai eszköz megvásárlásra kerüljön kézfeltartással jelezze. 
Megállapítom, hogy a Képviselı-testület 15 igen szavazattal a következı határozatot hozta. 
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165./2008. (X.8.)ÖH 
A Polgármesteri Hivatal használhatatlanná vált, 
illetve elavult számítástechnikai eszközeinek pótlása 
 
 

      H a t á r o z a t 
 

 
3.) Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselı-testülete  úgy dönt, hogy a céltartalékból 
felhalmozási kiadások fedezetére 11db számítógép konfiguráció és  3 db számítástechnikai eszköz 
beszerzéséhez  1.952.430 Ft. elıirányzatot biztosít a  Polgármesteri Hivatal részére. A beszerzéshez 
az ADGE Bt. ajánlatát fogadja el. 
4.)  Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselı-testülete felkéri a jegyzıt, hogy a soron 
következı képviselı-testületi ülésre a költségvetési rendelet módosítását készítse elı. 
 
Felelıs: Képviselı-testület, jegyzı 
Határid ı: 2008. október 8. 
 
 
 
10.napirendi pont 
Kecskemét és Térsége Többcélú Társulás képviselıjének  
beszámolója 
Elıadó: Basky András polgármester 
 
Basky András polgármester: Tiszakécske polgármestere, a Kecskemét és Térsége Többcélú 
Társulás képviselıje a tegnapi bizottsági ülésen jelen volt, de a mai napon más elfoglaltsága miatt 
nem tudott eljönni. Hosszasan beszélgettünk az eddigi és a várható szokásokról.  Ma már 
formálissá válik az, hogy a társulásban és a Megyei Területfejlesztési Tanácsban mit tud képviselni, 
mert a pénzek kiosztása megváltozott, ık csak véleményeznek. 
 
Józsáné dr. Kiss Irén PTK elnök:  A bizottság javasolja elfogadásra a beszámolót. A bizottsági 
ülésen részt vett a Többcélú Társulás alelnöke, aki Tiszakécske polgármestere. Egy érdekes dologra 
világított rá mégpedig, mi lesz a társulásoknak a szerepe, helye a közigazgatás rendszerében. 
Alelnök úr arról beszélt, hogy mi magunk is tanúi lehetünk annak, hogy a közigazgatás 
átszerkesztése zajlik és egy kistérségi szint van kialakulóban. A kistérségi szintre való 
feladatkoncentrálás a pénzügyi források átrendezıdésével jár,  a településektıl elveszik a 
feladatokat és a megvalósításhoz a pénzügyi forrásokat odateszik, ahol a feladatok vannak. Azzal 
érdemes foglalkozni, hogy milyen szerepet tölt be a település a feladat-ellátásban. A polgármester 
urat, mint a település vezetıje beosztásban is kérdezte a bizottság ezeket a kérdéseket hogyan látja. 
A települések egyezség alapján társulásokat alapítanak, ezt jogszabályi szinten rögzítik, ha ezt 
megóhajtják változtatni, annak a jogszabályi módosítását kell kérni. Arról van szó mi a település 
érdeke. 
 
Basky András polgármester: Van-e valakinek kérdése, hozzászólása. – Amennyiben nincs aki 
egyetért a határozati javaslatban foglaltakkal kézfeltartással jelezze. 
 
Megállapítom, hogy a Képviselı-testület 15 igen szavazattal a következı határozatot hozta. 
 
 
 
 
 



 18 
 
166/2008. (X.8.) ÖH 
 Kecskemét és Térsége Többcélú Társulás  
képviselıjének beszámolója   

 

               H a t á r o z a t 

 

Lajosmizse Város Önkormányzatának Képviselı-testülete a Kecskemét és Térsége Többcélú 
Társulás képviselıjének 2008. évi beszámolóját megtárgyalta és elfogadja. 

 

Felelıs: Képviselı-testület, polgármester 
Határid ı: 2008. október 08. 
 

 
Bejelentések: 
 
Földházi Tünde környezetvédelmi ügyintézı:  
- Tisztelt Képviselı-testület szeretném Önöket és a lakosságot értesíteni, hogy elektronikai 
hulladékgyőjtés lesz de. fél 9-tıl 5 óráig csütörtökön, pénteken és szombaton, vasárnap pedig fél 9-
tıl délig a Tőzoltóság udvarán, az elhasznált elektronikai hulladékokat oda lehet vinni. 
- November 8-án szombaton kerül sor a lomtalanításra, reggel 7 óráig lehet a házak elıtti 
közterületre kihelyezni az elszállításra szánt dolgokat, úgy hogy a jármővezetıket a biztonságos 
vezetésben ne zavarja. 
- Október 13-án hétfın reggel 9 órától az országos szemétgyőjtési akció keretein belül a Magyar 
Közút Kht. segítségével megtisztítjuk a várost, reméljük minél többen leszünk.  
- A zöld hulladék begyőjtésével kapcsolatban, a lakosságnak lehetısége van a szolgáltatótól 
megvásárolt emblémával ellátott zsákokba kihelyezni a leveleket, nyesedéket és ebben a formában 
a szolgáltató elszállítja azokat. A volt Önkormányzat mögötti udvaron ingyenesen el lehet helyezni. 
- A Dózsa György út illetve most már a Bajcsy  Zsilinszky úti lakóknak is módunkban áll a 
platánfákról lehullott levelek összegyőjtésére zsákokat kérni, amelyek a Hivatal portáján átvehetık, 
ügyfélfogadási idıben. 
 
Basky András polgármester: Köszönjük, és gratulálunk a pályázathoz is. 
 
 
11./ napirendi pont 
Interpelláció 
 
Cserényi Péterné képviselı:  
- Van-e fejlemény a régi városháza visszaadásával kapcsolatban, illetve hogy a közüzemi 

számlákat ki fizeti? 
- November elejéig lehet pályázatot benyújtani a külterületi utak szilárd burkolatának 

felújításával kapcsolatban. Van-e lehetısége az Önkormányzatnak ezt megpályázni? 
 
Basky András polgármester: 
- A régi városházával kapcsolatban nincs újabb fejlemény. A számlák az Önkormányzathoz 

jönnek be, majd ki kell győjtetnem a számlákat. 
-  A pályázati kiírást láttuk, megvizsgáljuk és megpróbálunk rá pályázatot benyújtani. 
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Oláh Attila képviselı: 
- Köszönöm a Szent Lajos utcai iskolások nevében a gyors intézkedést, elkészültek a 

fekvırendırök burkolati jeleinek újrafestései. 
- Egy két hónapja beszéltünk róla, hogy a város határaiban lévı üdvözlı táblákat újra kellene 

festeni, ezek még nem történtek meg. 
- A Mővelıdési Ház egy dolgozója jelezte, hogy a kávézó elıtti platánfa életveszélyes állapotban 

van. Elég korhadt már, nem tudom ilyenkor mit lehetne tenni, kivághatjuk-e, vagy a 
lombkoronáját kellen-e megritkítani. 

 
 
Basky András polgármester: 
- Még valóban nem történt intézkedés a táblákkal kapcsolatban, utána nézünk. 
- A platánfa állapotáról mi is értesültünk, szakemberrel megnézetjük mit lehet tenni. 

 
Kele Attila képviselı: 
- Bejelentést kaptam, hogy a nagy játszótér körüli fákat rendbe kellene rakni, a lombot, avart 

rendszeresen el kellene hordani. 
- A futballpályán a kapuk mögé szeretnének az ott lakók valami féle hálót, vagy védırácsot, mert 

a környezı házakba berepül a labda, kitörheti az ablakot. 
- A Wesselényi utcában a víz elszivárogtató árkokat meg kellene oldani, amirıl már beszéltünk 

az Ödönnel. 
 

 
Basky András polgármester: 
- A háló eltőnne onnan, majd utána nézünk, milyen megoldást lehetne erre találni. 
- A fákat visszanyessük. 
- A víz elszivárogtató árkok nagyon sok pénzbe kerülnek, lehet hogy csak a jövı évi 

költségvetésbe fér bele. 
 

Dr. Csire Gézáné képviselı: 
- A Wesselényi utca nagyon forgalmas, nem jól látható az elsıbbségadás kötelezı tábla, illetve 

továbbhaladva az úton a többi tábla sem látható, vagy a fák lombjai takarják el vagy már a 
festék kopott le róluk. 

- Járda is csak a Móra Ferenc utcáig van és mivel tényleg nagyon forgalmas útról van szó,jobb 
lenne ha mindenhol lenne járda. 

- A Wesselényi és a Bem utca sarkán  lévı elsıbbségadás kötelezı tábla helyére stop táblát 
kellene tenni, mert nagyon sok baleset történik ott amiatt, hogy nem adják megfelelıen az 
elsıbbséget. 

 
Basky András polgármester: 
- Valóban át kell gondolni, hogy ki kellene cserélni Stop táblára azt a táblát, a balesetek 

elkerülése érdekében. 
- A járdaépítéssel kapcsolatban pedig van egy pályázatunk: Aki bejelenti hozzánk, hogy járdát 

szeretne építeni, az Önkormányzat 50%-át megtéríti az építkezésnek. 
 
Nagy Erzsébet képviselı: 
- A lakosság köszönetét szeretném tolmácsolni Földházi Tündének, hogy két ingatlan udvarából 

a több évtizedes lomtalanítandókat sikerült eltávolíttatni. 
- A sikeres pályázattal kapcsolatban érdemes lenne az újságban is írni, hogy értesüljenek róla, 

hogy melyek lesznek azok a területek, amelyeket érint. 
- Ha létre hozunk a 4. 5. körzetben egy focipályát, biztos segíteni fog a szabadidı hasznos 

eltöltésében az ott lakóknak. 
- Az új játszótér nagy használtságnak van kitéve, ezáltal meglazultak a csavarok, van ahol már ki 

is estek, le kell ellenırizni ıket. 



 20 
 
 

- Azoknál a játékeszközöknél, ahol gyorsan kikopott a fő, oda mőanyag-gumi szınyeget kellene 
tenni, mert esıs idı esetén ha így marad balesetbeszélyes lesz. 

- A Csordás bolt elıtti kerékpár utat használók kérése, hogy ha a bolt  elıtt egy kerékpár tároló 
lehetne, akkor könnyebben le tudnák zárni a kerékpárokat, illetve egy padon kulturált 
körülmények között meg lehetne pihenni a vissza indulás elıtt.  

 
Basky András polgármester: 
- Tudomásom szerint nem írja elı szabályzat, hogy oda nem lehetne gumi szınyeget tenni, de 

utána nézünk és megoldjuk. 
- Egy padot és a kerékpártárolót pedig kihelyezzük a bolt elé. 
 
Józsáné Dr. Kiss Irén képviselı: 
- Szırös Zoltán levele kapcsán és a KEOP pályázati kiírás alapján egy szakemberrel meg kellene 

vizsgáltatni a meleg vizes kút főtıértéke ha megfelelı lenne, akkor ennek átállításával ezt 
elınyünkre tudnánk fordítani. 

- Figyelnünk kell az energia takarékosságra, hiszen az Önkormányzat az ingatlanjait már eladta, 
úgy gondolom a 2009-es költségvetés középpontjában ezeknek a témáknak kellene állniuk, 
mert úgy gondolom, hogy meg kell próbálnunk a mőködési költségeken csökkenteni. Pl 
takarékos izzók. 

 
Basky András polgármester: 
- Szívesen állok elébe ennek a tárgyalásnak, idıpontot kell egyeztetnünk ezzel a szakemberrel és 

átbeszéljük mit lehetne tenni. 
 

Sápi Tibor képviselı: 
- A platánfa levelével kapcsolatban volt egy vállalkozónak egy ígérete, hogy ı tudna mit kezdeni 

a levéllel, érdemes lenne felkeresni ıt. 
 
Basky András polgármester: 
- Úgy volt, hogy a héten találkozunk vele, csak aztán az egyeztetés elmaradt, utána járunk. 
 
Dr. Nagy Károly képviselı: 
- A közelmúltban beszéltünk róla, hogy a Fıúton a közlekedési lámpákat be lehetne állítani sárga 

villogóra, ez  technikailag megoldható. 
 
Basky András polgármester: 
- Már be vannak állítva, 10 órától váltanak át a lámpák. 

 
Dr. Cserényi Péterné képviselı: 
- A Mizsei utcai sportpályánál lévı épület, mind az öltözı mind a lakások elég rossz állapotban 

vannak, omladozik a vakolat, újra kellene festeni. 
 
 
Basky András polgármester: 
- Folyamatban van a felújítás, a költségvetésnél mindenképpen be kell tervezni. 
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 Basky András polgármester 
 
Van-e további interpelláció?  
Amennyiben nincs, kérdezem az interpellálókat, hogy a kérdésre adott választ elfogadják-e? 

 
Dr. Cserényi Péterné képviselı:   Elfogadom a választ. 
Dr. Csire Gézáné képviselı:    Elfogadom a választ. 
Józsáné Dr. Kiss Irén képviselı:   Elfogadom a választ. 
Kele Attila képviselı:     Elfogadom a választ. 
Nagy Erzsébet képviselı:    Elfogadom a választ. 
Dr. Nagy Károly képviselı:    Elfogadom a választ. 
Oláh Attila képviselı:                   Elfogadom a választ. 
Sápi Tibor képviselı:     Elfogadom a választ. 
 
 
 
Több napirend nem volt, Basky András polgármester a képviselı-testületi ülést 16:10 órakor 
bezárta. 

          
kmf. 

 
 
 

/: Basky András sk.:/     /: Kutasiné Nagy Katalin sk. :/  
   polgármester       jegyzı 

 
 
 
 
Jegyzıkönyv hitelesítık: 

 
 
 
 
/: Dr. Csire Gézáné sk. :/     /: Dr. Nagy Károly  sk.:/ 
       képviselı             képviselı 


